



## **URSI Resolution passed at the Beijing GASS, August 2014**

### **U.6. XXXIInd General Assembly and Scientific Symposium**

The URSI Council,

Having considered the invitations for the XXXIInd General Assembly and Scientific Symposium that have been submitted by the URSI Member Committees from Canada (Montreal), and Italy (Rome);

resolves

- a. To accept the invitation of the Canadian URSI Committee to hold the XXXIInd General Assembly in Montreal in August 2017;
- b. To record its thanks to the Member Committees of Canada and Italy for their invitations.

la XXXIle Assemblée générale et symposia scientifiques

Le Conseil de l'URSI,

Ayant examiné les invitations pour la XXXIle Assemblée générale et symposia scientifiques qui ont été soumises par les Comités membres de l'URSI du Canada (Montréal) et de l'Italie (Rome) ;

décide

- a. d'accepter l'invitation du Comité URSI du Canada à tenir la XXXIle Assemblée générale à Montréal en août 2017 ;
- b. de renouveler ses remerciements aux Comités Membres du Canada et de l'Italie pour leurs invitations.